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Vragen van het lid Thieme (PvdD)
aan de minister van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit over de
oppervlakte-eis voor vleesvarkens.
(Ingezonden 14 augustus 2009)

1
Kent u het bericht «NW wil ook af
van oppervlakte-eis vleesvarkena?1

2
Deelt u de mening dat een leefruimte
van 1 m2 voor een vleesvarken geen
overdreven luxe is?

teruggeschroefd zouden moeten
worden? Zo nee, waarom niet?

1 AGD.nl, 12 augustus 2009
http://www.agd.nl/1082021/Nieuws/Artikel/
NW-wil-ook-af-van-oppervlakte-eis-
vleesvarken.htm

Deelt u de mening dat een
spleetbreedte van 18 mm in
roostervloeren geen overdreven luxe
is?

4
Is het waar dat u overleg heeft gehad
met vertegenwoordigers van de
sector ten aanzien van
oppervlaktenormen en
roostervloeren? Zo ja, heeft u over
hetzelfde onderwerp ook overleg
gehad met
dierenwelzijnsorganisaties?

5
Deelt u de mening dat
welzijnsbevorderende maatregelen
voor dieren in de intensieve
veehouderij eerder uitgebreid dan
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